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»فرمانده انتظامی البرز« در دیدار با جمعی از اعضای خانه مطبوعات استان تاکید کرد:

لزوم هوشمندیِ توامان عملکرد  و تجهیزات نیروی انتظامی

ایران-کره جنوبی، حساس تر از همیشه؛

کَره خوری 
در ورزشگاه خالی!

به مناسبت گرامیداشت هفته نیروی انتظامی، روز گذشته جمعی از اعضای 
خانه مطبوعات استان البرز با سردار عباسعلی محمدیان فرمانده انتظامی استان 

البرز دیدار کردند.
فرمانده انتظامی استان البرز ضمن قدردانی از زحمات اصحاب رسانه استان 
در جهت حفظ رسالت قلم و وظیفه خطیر اطلاع رسانی خاطرنشان کرد: نیروی 
انتظامی از حضور در مطبوعات اهداف متعددی دارد که اهم این اهداف، 
جلوگیری از نشر شایعات، ارائه گزارش عملکرد به شهروندان محترم و آموزش 
عوامل،  تلاش های همه  با  که  است  جامعه  در  فرهنگ  سازی  و  شهروندان 
خوشبختانه توانسته ایم این ارتباط را میان نیروی انتظامی و اصحاب محترم 
رسانه ایجاد کنیم، بی شک همکاری و همیاری اصحاب رسانه و خبر با نیروی 

انتظامی در پرونده های مختلف می تواند بسیار موثر واقع شود.

سردار محمدیان در خصوص عملکرد نیروی انتظامی در پرونده های مختلف 
نیروی  امروز  تجربیاتی که  و  امکانات، تجهیزات  به  عنایت  با  کرد:  تصریح 
انتظامی در کشف جرم و شناخت مجرم در اختیار دارد، پلیس عملکرد مطلوبی 
در تکمیل بسیاری از پرونده ها داشته است، اما شاید به دلایلی چون عدم 
تناسب برخی از جرائم با امکانات پلیس، تکمیل برخی از پرونده  ها هنوز نهایی 

نشده است. 
وی گفت: هفته ناجا که به عنوان »پلیس هوشمند؛ امنیت پایدار« نام گرفته، 
برگرفته از بیانات مقام معظم رهبری است، همچنین همان طور که در بیانیه 
گام دوم انقلاب، از نیروی انتظامی به عنوان یکی از دستگاه های »عظیم« 
یاد شده، نیروی انتظامی باید با تمام توان خود و با بهره گیری از ظرفیت های 

موجود، در تراز جمهوری اسلامی عمل کند.

فرمانده انتظامی استان البرز افزود: یکی از مهم ترین ارکان در اجرای سیاست های 
سازمان در جهت بهبود عملکرد نیروی انتظامی، »هوشمندی« پلیس است، 
این اصل بدین معناست که پلیس، هم باید هوشمند عمل کند و هم از 
تجهیزات هوشمند استفاده کند تا خدمات و اقدامات آن با هوشمندسازی، 
کاملا سیستمی شود، که خوشبختانه این موارد در پلیس جمهوری اسلامی به 

مرحله اجرا و عمل رسیده است.
انقلاب  از  از چهار دهه  از گذشت بیش  پایان خاطرنشان کرد: پس  وی در 
شکوهمند اسلامی، امروزه مردمِ ما انتظارشان این است که پلیس کم اشتباه 
باشد، سرعت عمل داشته باشد و در موارد مهمی چون دقت نظر در عملکرد و 
نوع برخورد با مجرمین و شهروندان، در سطح مطلوبی فعالیت کند، که خدا را 
شاکریم عملکرد و رویکرد نیروی انتظامی، در این سمت و سو قرار گرفته است.
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خبر

بهداشت و سلامت

»یک متخصص بیماری های عفونی«
 مطرح کرد:

فریب ایمنی واکسن را نخورید!
یک متخصص بیماری های عفونی با اشاره به اینکه در برخی 
ممکن است واکسن ایمنی لازم را ندهد مثل افراد مسن یا 
افرادی که دچار نقص ایمنی هستند، یادآور شد: مراقب باشیم 
کرونا از غفلت ما به بهانه تزریق واکسن سوء استفاده نکند، در 
این صورت به جای کاهش آمار ابتلا شاهد گسترش ویروس 

خواهیم بود.
تزریق واکسن  به  تنها  براینکه  تأکید  با  ابراهیم زاده  محسن 
اطمینان نکنید، عنوان کرد: واکسن زمانی می تواند تأثیربخش 
باشد که واکسیناسیون جمعی اتفاق بیفتد رسیدن به این نقطه 
هم زمان بر است و در این راه همچنان باید مراقب باشیم، 
چون هنوز ما با مواردی مواجه هستیم که با وجود تزریق دو 
دوز واکسن همچنان بیمار شدند، اگر این ویروس با بیماری 
زمینه ای دیگری همراه شود حتی ممکن است منجر به فوت 

هم بشود.
این پزشک متخصص با اشاره به اینکه افراد ممکن است حتی 
بین دو دوز واکسن به بیماری مبتلا شوند، توضیح داد: ایمنی 
بین ۲ تا چهار هفته بعد از دوز دوم حاصل می شود و در این 
مدت هنوز بدن ایمن نیست برخی نیز اذعان دارند بعد از زدن 
واکسن علائم کرونا در آنها ظاهر شد که به دلیل این است که 
بدن با ویروس تماس داشته و با زدن واکسن بدن تحریک شده 
و علائم به صورت ناگهانی ظاهر شده اگر این فرد واکسن نمی زد 
ممکن بود علائم چند روز دیرتر بروز پیدا کند، اما در هر صورت 

بدن آلوده شده بود.
ابراهیم زاده توضیح داد: فردی که کرونا گرفته بهتر است بین 
۶ تا هشت هفته، حدود ۲ ماه بعد از کرونا واکسن تزریق کند 
چون بدن به واسطه کرونا آنتی بادی خود را دارد و در نتیجه پس 
از واکسن آنتی بادی حاصل از بیماری، آنتی ژن واکسن را خنثی 
می کند و واکسن بی تأثیر می شود، البته افراد در این ۲ ماه هم 

ایمنی لازم را دارند.
وی با هشدار در زمینه مصرف بیش از حد ویتامین ها نیز 
توصیه کرد: ما به ویژه در این ۲ سال شاهد مصرف بیش از حد 
ویتامین ها هستیم و درصدی از مردم به ما مراجعه می کنند 
که عوارض ویتامینی دارند یعنی دچار مشکلات گوارشی مثل 
تهوع یا اسهال شدند در حالیکه اصلا مصرف اضافه ویتامین 
هیچ نقشی در پیشگیری بیماری ها ندارد و بهتر است که ما 
به جای مصرف ویتامین از خوراکی های طبیعی و رژیم های 

متنوع اسفاده کنیم.
او اضافه کرد: نقش مؤثر ویتامین های »دی و سی« در زمان 
ابتلای به کرونا ثابت شده اما اینکه آنها را به صورت مرتب و 
همیشگی ادامه دهیم و به رژیم غذایی مان اضافه کنیم نیز 
خطرناک است، بعنوان مثال ویتامین هایی مثل ویتامین »ای« 
محلول در چربی است و در بدن تجمع پیدا می کند و حتی برای 
قلب مضر است، یا ویتامین »آ« روی سیستم اعصاب مرکزی 
تأثیر منفی دارد و مغز را دچار فشار می کند، پس نباید خودسرانه 

مصرف شوند.
وی به مردم توصیه کرد به تست های اکسیژن  خون اعتماد 
نکنند چراکه بیماران بسیاری داریم که در هفته دوم بیماری با 
وجود اکسیژن خون ۹۷ درصد و بدون سرفه و تنگی نفس دارای 
۷۰ درصد درگیری ریه هستند، لذا باید توجه داشته باشیم که 
عدد ضربان یا نبض چند است، اگر اکسیژن ۹۷ است اما ضربان 
۱۴۰ است یعنی ریه درگیر است چون نبض طبیعی بین ۷۵ تا 
۶۵ و نهایتا ۸۰ است و عدد بالا نشان دهنده درگیری ریه است، 

پس نباید عدد اکسیژن خون را به تنهایی معیار قرار دهند.

محیط زیست

کرونا در ایران

یکی   )PPR(کوچک نشخوارکنندگان  طاعون  بیماری 
است  دامی  واگیر  ویروسی  بیماری های  مهمترین  از 
که طی سال های گذشته موجب تلفات زیادی در بین 
علفخواران وحشی کشور شده است. عامل این بیماری 
یک ویروس است که منجر به بروز یک بیماری حاد 
می شود و معمولا در درجه اول کل و بز و قوچ و میش 

را تحت تاثیر قرار می دهد.
طاعون نشخوارکنندگان کوچک در ایران بیشتر از دام های 
اهلی آلوده به این بیماری که واکسیناسیون نشده اند و 
از طریق آلوده شدن علوفه مرتعی و آبشخورهای مشترک 
میان حیات وحش و دام اهلی به حیات وحش منتقل 
به  که  به علت حساسیتی  نیز  می شود. حیات وحش 
این بیماری دارند در بسیاری از موارد پس از ابتلا تلف 

می شوند.
کنترل و مدیریت بیماری در بین حیات وحش 

تنها از راه پیشگیری موفق خواهد بود چراکه 
درصورت آلوده و بیمار شدن حیات وحش 

به هر نوع بیماری به ویژه بیماری طاعون 
درمان  جثه،  کوچک  نشخوارکنندگان 
اقدامی  وسیع  سطح  یک  در  آن ها 
سخت و غیرممکن خواهد بود. درمان 
دام اهلی پس از ابتلا به این بیماری 
اگر  و  است  ممکن  غیر  تقریبا  نیز 
دامداران دام های خود را واکسیناسیون 
یا واکسیناسیون آن ها را تکمیل نکرده 

کنند،  گله  وارد  را  آلوده ای  دام  و  باشند 
بیماری  علائم  روز  چند  گذشت  از  پس 

می شود.  شروع  به سرعت  تلفات  و  مشاهده 
سرعت تلف شدن دام و حیات وحش در پی ابتلا 

به این بیماری بسیار بالاست و گاهی تلفات بین 
۸۰ تا ۹۰ درصدی و حتی صد در صدی گله های حیات 
وحش به ویژه کل و بز که حساس ترین گونه است را 

به همراه دارد.
از آنجایی که تنها راه کنترل بیماری های حیات وحش 
به ویژه طاعون نشخوارکنندگان کوچک پیشگیری است 
بنابراین دامداران باید پروتکل های بهداشتی که سازمان 
دامپزشکی کشور اعلام می کند را رعایت و نسبت به 
واکسیناسیون به موقع گله های دام  خود اقدام کنند تا 
از آسیب رسیدن به گله های حیات وحش و تلف شدن 

دام های خود جلوگیری کنند.
و  حفاظت  دفتر  کل  مدیر   - منتظمی  الدین  شهاب 
مدیریت حیات وحش سازمان حفاظت محیط زیست 

- به پایگاه اطلاع رسانی سازمان حفاظت محیط زیست 
گفت: به دنبال دریافت گزارش های دریافتی مبنی بر 
تلفات جمعیت قوچ ، میش و کل و بز در استان های 
مازندران،البرز و خراسان شمالی هماهنگی هایی انجام 
نمونه برداری  جهت  شد  درخواست  همکاران  از  و  شد 
سازمان  به  بیماری  این  با  درگیر  لاشه های  ارسال  و 
را  لازم  اقدامات  مربوطه  وآزمایشگاه های  دامپزشکی  

انجام دهند.
سوی  از  دریافتی  گزارش های  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
دامپزشکی به بیماری طاعون اشاره شده بود. از این رو 

همکاران ما درسازمان محیط زیست بلافاصله اقدامات 
اولیه جهت کنترل این بیماری را به عمل آوردند، اجرای 
دامپزشکی  سازمان  سوی  از  صادره  دستورالعمل های 
جهت کنترل واقدامات اولیه به سرعت صورت گرفت 
همچنین این دستورالعمل جهت اجرا به سایر ادارات کل 

استان های کشور ابلاغ شد .
این  کنترل  جهت  فوری  اقدامات  دیگر  درباره  وی 
بیماری گفت: افزایش گشت زنی در مناطق اعلام شده 
جهت کنترل و احیانا پیدا شدن لاشه ها با مشخصات 

گفته شده در دستور کار قرار گرفت. به همکاران اعلام 
ضمن  لاشه  هرگونه  شدن  پیدا  صورت  در  که  شده 
العمل  دستور  ابلاغی  اقدامات  طبق  آن  جمع آوری 
عوامل  از  یکی  زیرا  کنند  رعایت  را  پیشگیری  مراتب 
مهم انتشار این بیماری رها بودن لاشه ها در محیط 

های طبیعت است.
منتظمی ضمن تأکید مجدد بر رعایت دستورالعمل ها 
درباره سایر اقدامات به عمل آمده گفت: از دیگر اقدامات 
به عمل آمده می توانیم به ضدفونی کردن آبشخورها و 

محل تلاقی عبور ومرور گله دام های اهلی اشاره کرد.
مدیر کل دفتر حفاظت و مدیریت حیات وحش خاطر 
نشان کرد: اگر چه سازمان دامپزشکی همچون سال های 
اهلی  های  دام  واکسیناسیون  خصوص  در  گذشته 
متاسفانه  اما  است  داده  قرار  خود  کار  دستور  در  را 
جمعیت  شدن  درگیر  دلایل  اصلی ترین  از  یکی 
حیات وحش، ورود  دام  و گله های اهلی به 
مناطق حفاظت شده سازمان و گذر از این 
به شرایط  توجه  با  بوده است که  مناطق 
خشکسالی، کمبود آب و استفاده مشترک 
حیات وحش و دام اهلی از آبشخورهای 
مشترک، احتمال سرایت و گسترش این 

بیماری وجود دارد.
وی شود: لازم است رعایت دستورالعمل ها، 
کنترل و مراقبت ها را حتما باید در دستور 
کار قرار داد همچنین اگر تلفاتی مشاهده 
استان  دامپزشکی  سازمان  به  حتما  شد 
نیز  مردم  از  شود.  رسانی  اطلاع  مربوطه 
یا  درخواست می کنم در صورت مشاهد لاشه 
تلفات حیوانی حتما با ادارات محیط زیست مستقر 
در هر استان و یا پل ارتباطی سازمان حفاظت محیط 

زیست با شماره ۱۵۴۰ اطلاع رسانی کنند.
جثه  کوچک  نشخوارکنندگان  طاعون  بیماری  هرچند 
قابل سرایت به انسان نیست و برای انسان ها خطری 
ندارد اما حالا با تایید شیوع این بیماری در سه استان 
گسترده تر  شیوع  بابت  نگرانی ها  اخیر  روزهای  طی 
این بیماری میان علفخوارانی چون کل و بز و قوچ و 
میش در سایر مناطق و استان های کشور افزایش یافته 
است  البته ادارات حفاظت محیط زیست و دامپزشکی  
تهران  از جمله همدان، مرکزی، گیلان و  استان هایی 
اعلام کرده اند که تاکنون موردی از شیوع بیماری طاعون 
نشخوارکنندگان کوچک در حیات وحش استان مربوطه 

گزارش نشده است.

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از مرگ ۲۷۶ بیمار 
کووید۱۹ در کشور طی ۲۴ ساعت گذشته و نیز شناسایی ۱۳ 

هزار و ۵۰۴ بیمار مبتلا به کرونا خبر داد.
تلفات روزانه کرونا ۱۶ و ۱۷ مهر ماه و پس از گذشت حدود 
یک هفته از عبور خیز پنجم کرونا به ترتیب با ۱۸۵ و ۱۷۳ 
مورد مرگ به زیر ۲۰۰ نفر رسید و روز ۱۷ مهر ماه به رکورد ۸۲ 
روز پیش و زیر ۲۰۰ نفر در ۲۷ تیر ماه دست یافت، اما روز 

دوشنبه باز هم به عدد ۲۷۶ مرگ رسید.
بر اساس اعلام وزارت بهداشت، در شبانه روز گذشته و بر 
اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۳ هزار و ۵۰۴ بیمار 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار 
و ۹۶۸ نفر از آنها بستری شدند، مجموع بیماران کووید۱۹ در 

کشور به ۵ میلیون و ۷۱۶ هزار و ۳۹۴ نفر رسید.
طی ۲۴ ساعت گذشته، ۲۷۶ بیمار کووید۱۹ نیز جان خود 
را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به 

۱۲۲ هزار و ۸۶۸ نفر رسید، همچنین تا کنون ۵ میلیون 
۲۳۴ هزار و ۱۰ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها 

ترخیص شده اند.
۵ هزار و ۲۱۸ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش 
های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند، 
تا کنون ۳۳ میلیون و ۳۵۰ هزار و ۶۶۰ آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
همچنین تا کنون ۴۵ میلیون و ۷۴۸ هزار و ۷۲۴ نفر دُز 
اول واکسن کرونا و ۱۹ میلیون و ۹۱۸ هزار و ۷۴۳ نفر نیز دُز 
دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده در 
کشور به ۶۵ میلیون و ۶۶۷ هزار و ۴۶۷ دُز رسید، در شبانه 
روز گذشته، یک میلیون و ۲۶۵ هزار و ۵۲۲ دُز واکسن کرونا 
در کشور تزریق شد، در حال حاضر ۷ شهر کشور در وضعیت 
قرمز، ۱۰۸ شهر در وضعیت نارنجی، ۲۴۸ شهر در وضعیت زرد 

و ۸۵ شهر در وضعیت آبی قرار دارند.

اندرحکایت یک بحران جدی؛

طاعون نشخوارکنندگان در کمین حیات وحش کشور

تعداد بهبودیافتگان کرونا به ۵ میلیون ۲۳۴ هزار و ۱۰ تن رسید

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محمود شهبازی دستجردی را گرامی می دارد
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اجتماعی

راه و مسکن

»عضو کمیسیون عمران مجلس« پاسخ داد:
قسط خانه های طرح جهش 

مسکن چقدر است؟
تسهیلات  سود  نرخ  و  اقساط  جزئیات  هنوز  اینکه  با 
خانه های طرح جهش تولید مسکن برای دهکهای مختلف 
توسط بانک مرکزی اعلام نشده، یک نماینده مجلس مبلغ 
اقساط را ۳ میلیون و ۷۵۰ هزار تا ۵ میلیون تومان اعلام 

کرده است.
ثبت نام از متقاضیان واحدهای طرح جهش تولید و تامین 
مسکن هنوز آغاز نشده و طبق وعده ها باید تا حدود یک 
هفته دیگر شرع شود. در این خصوص اقبال شاکری ـ عضو 
ـ مبلغ اقساط تسهیلات ۴۵۰  کمیسیون عمران مجلس 
میلیون تومانی واحدهای این طرح که به سازندگان پرداخت 
می شود را بین ۳ میلیون و ۷۵۰ هزار تومان تا ۵ میلیون 

تومان با مدت بازپرداخت ۱۸ تا ۲۰ سال اعلام کرده است.
لحاظ  از  خصوص  این  در  که  گفته  هم  را  این  شاکری 
پرداخت تسهیلات و تامین مالی مشکلی وجود ندارد و 
بانک مرکزی و وزارت راه و شهرسازی همراهی لازم را در 
پرداخت تسهیلات داشته باشند. همچنین در اجرای این 
پروژه از سازندگان حرفه ای و بخشهای دولتی مانند بنیاد 
مسکن، بنیاد مستضعفان و ستاد اجرایی فرمان امام )ره( 

استفاده می شود.
سود  نرخ  حتی  و  اقساط  بازپرداخت  مبلغ  درخصوص 
تسهیلات هنوز بانک مرکزی رقمی اعلام نکرده و رایزنی 
بین وزارت راه و شهرسازی با شورای پول و اعتبار در جریان 
است. چیزی که تا کنون مشخص شده این است که نرخ 
سود تسهیلات ۱۸ درصد خواهد بود اما دولت بیشترین 
کمک را برای دهکهای اول تا سوم از طریق صندوق ملی 
مسکن انجام خواهد داد. این کمکها می تواند شامل تقبل 
تمام یا بخشی از نرخ سود تسهیلات، زمین رایگان، خدمات 

مهندسی و عوارض صدور پروانه باشد.
راه و  وزیر  ـ معاون  نیز محمود محمودزاده  روز قبل  سه 
نشانی سامانه طرح  زودی  به  کرد که  اعلام  ـ  شهرسازی 
نام  ثبت  اما  می کنیم  مشخص  را  مسکن  تولید  جهش 

متقاضیان از حدود ۱۰ روز دیگر شروع می شود.
معاون مسکن و ساختمان وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد: با 
توجه به وجود سامانه اقدام ملی، زیرساخت لازم برای ثبت 
نام وجود دارد. فقط ممکن است اسم و نشانی سایت تغییر 
کند که می توانیم فردا یا پس فردا اعلام کنیم اما همانطور 
که گفتم زمان ثبت نام به بعد از نشست با دستگاههای 

ذی ربط بخصوص بانک مرکزی موکول می شود.
واحد  میلیون  دو  اول  سال  در  اینکه  بیان  با  محمودزاده 
دو  اجرای  برنامه  گفت:  اجرا می رسد  مرحله  به  مسکونی 
میلیون واحد در سال اول آماده شده که شش تفاهم نامه 
در حضور رئیس جمهوری به امضا رسیده است. دو میلیون 
واحد را نیز در سال دوم شروع می کنیم که طی یک دوره 
اتمام وجود چهار میلیون واحد وجود  امکان  چهار ساله 

داشته باشد.

کار و تعاون

معاون اقتصادی وزارت تعاون،  کار و رفاه اجتماعی اعلام 
کرد با پیگیری ها، بازدیدهای میدانی و ارائه گزارش هیات 
اعزامی این وزارتخانه به هیات دولت درباره واگذاری شرکت 
هفته تپه، وضعیت این شرکت تعیین تکلیف و به شرکت 

توسعه صنایع نیشکر واگذار شد.
کار و رفاه اجتماعی، احمد خانی نوذری در این باره اظهار 
داشت: به دنبال پیشنهاد مطرح شده در هیات دولت برای 
ساماندهی و تعیین تکلیف شرکت کشت و صنعت هفت 
تپه و ضرورت ایفای نقش اساسی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی و سازمان تامین اجتماعی در امر واگذاری ها، وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی، معاونت امور اقتصادی این 

وزارتخانه را مامور پیگیری این موضوع کرد.
با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،   وزارت  اقتصادی  معاون 
اشاره به ارزیابی  کامل و بازدیدهای میدانی تیم اقتصادی 
از وضعیت و شرایط شرکت هفت تپه گفت:  وزارتخانه 
بررسی های دقیق و ارزیابی های ما از شرایط بغرنج و دشوار 
این مجموعه در نهایت ما را به این نتیجه رساند که این 

شرکت باید به شرکت توسعه صنایع نیشکر واگذار شود.
وی تصریح کرد: بر همین اساس، در نشست عصر دیروز با 
معاون اول رئیس جمهور و وزرای مربوطه و ارائه گزارش 

مبسوطی، از واگذاری هفت تپه دفاع کردیم.
خانی نوذری، تعویق حقوق کارکنان شرکت هفت تپه، عدم 
پرداخت حق بیمه و قطع شدن  بیمه های تامین اجتماعی 
و درمان از ابتدای مهر ماه را از جمله مشکلات کشت و 
صنعت هفت تپه عنوان کرد و اظهار داشت: با پیگیری های 
به عمل آمده و مساعدت وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
و رئیس سازمان تامین اجتماعی، تلاش شد، بدون واریز 
مبلغی، حق بیمه های کارگران به مدت دو ماه تمدید شود 

و تا پایان آبان ماه، بیمه های درمان این افراد معتبر باشد.
خانی نوذری، نقش این وزارتخانه را در روند واگذاری و حل 
مشکلات هفت تپه موثر خواند و گفت: قبل از اینکه اقدام 
در هیات دولت به نتیجه و جمع بندی برسد، وزارتخانه 
سهم بزرگی در حل  خدمات درمانی و تسهیل و مشکلات 

آن داشت.

»معاون اقتصادی وزارت تعاون،  کار و رفاه اجتماعی« خبر داد:

شرکت هفت تپه با گزارش وزارت کار به شرکت صنایع نیشکر واگذار شد

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علیرضا حقیقی«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

صنعت و تجارت

بازرگانی

معاون طرح و برنامه وزارت صنعت، معدن و تجارت اعلام 
مگاوات  ۱۰هزار  احداث  برای  سرمایه گذاری  برآورد  کرد: 
نیروگاه رقمی معادل ۷ میلیارد دلار است که طی سه سال 
نیازی  سیدمهدی  شد،  خواهد  انجام  سرمایه گذاری  این 
روز دوشنبه- نوزدهم مهرماه در مراسم امضای تفاهمنامه 
احداث ۱۰ هزار مگاوات ظرفیت جدید نیروگاهی توسط 
بخش صنعت در وزارت نیرو افزود: بر اساس رویکرد دولت 
سیزدهم، هم افزایی و تعامل بین وزارتخانه های نیرو و 
صنعت، معدن و تجارت در دستور کار قرار گرفته و در این 
زمینه چند برنامه مشترک بین این دو وزارت تدوین شده 

است.
کرد:  خاطرنشان  صمت  وزارت  برنامه  و  طرح  معاون 
تفاهم نامه سرمایه گذاری احداث ۱۰هزار مگاوات ظرفیت 
جدید با توجه به منابع مالی و رویکرد ملی، اجرا خواهد شد، 
برآورد سرمایه گذاری برای احداث ۱۰هزار مگاوات، ۷ میلیارد 
دلار است که تا سال ۱۴۰۳ وارد مدار خواهند شد و به تامین 

برق پایدار در کشور کمک می کند.

همایون حائری معاون امور برق و انرژی وزیر نیرو هم 
در این برنامه اظهار داشت: بخش صنعت احداث ۱۰ هزار 
مگاوات ظرفیت جدید نیروگاهی را در برنامه دارد که تا سال 
۱۴۰۳ وارد مدار خواهد شد، این ظرفیت، تامین برق پایدار و 
مطمئن برای بخش صنعت را به همراه دارد که بسته ویژه 

حمایتی هم از سوی وزارت نیرو برای آن آماده شده است.
این مقام مسوول خاطرنشان کرد: اکنون توان پیک غیر 
همزمان برق صنایع ۲۲ هزار مگاوات و به طور همزمان ۱۷ 
هزار مگاوات است و این در حالی است که صنایع ۱۰۰ هزار 
کیلووات ساعت در سال مصرف دارند یعنی ۳۷ درصد برق 

کشور را مصرف می کنند.
فعالان  سرمایه گذاری  اینکه  بیان  با  نیرو  وزیر  معاون 
بخش صنعت در حوزه نیروگاهی نقطه عطفی برای سایر 
فعالیت های مشترک خواهد بود، خاطرنشان کرد: این اقدام 
دستاوردهای اقتصادی بزرگی را در پی خواهد داشت و با 
تکنولوژی پیشرفته می توان اقدام های دیگر از جمله ساخت 

ژنراتور را نیز در دستور کار قرار داد.

رئیس اتاق بازرگانی ایران می گوید نهایی شدن طرح هایی 
که به صادرات نگاه سلبی دارند به کاهش جدی صادرات 
غیرنفتی ایران منجر خواهد شد، غلامحسین شافعی در 
واکنش به طرح اخیر مجلس در رابطه با نحوه بازگشت ارز 
حاصل از صادرات به کشور، اظهار کرد: یکی از مسائلی که 
متاسفانه در سال های گذشته تاثیرات منفی قابل توجهی 
بر اقتصاد کشور گذاشته، ناهماهنگی میان دستگاه های 
مختلف تصمیم گیر در کشور است و در طرح اخیر ما این 

ناهماهنگی را میان مجلس و دولت می بینیم.
در  دولت  صادراتی  مثبت  برنامه های  به  اشاره  با  وی 
هفته های اخیر، بیان کرد: در روزهای قبل معاون اقتصادی 
رئیس جمهوری بسته ای را ابلاغ کرد که اجرای آن از سوی 
وزیر صمت نیز تایید شد، اگر این بسته اجرایی شود، امید 
برای ایجاد یک گشایش جدید در حوزه صادرات افزایش 
یافته و بخش خصوصی نیز از این تصمیم استقبال می کند.

به گفته رئیس اتاق بازرگانی، حتی وزیر صمت این وعده را 
نیز داده که تا پایان سال تعهد ارزی به شیوه ای که در حال 
حاضر اجرایی می شود را لغو و شیوه ای جدید را جایگزین آن 
می کند که این موضوع نیز با رویکرد مثبت بخش خصوصی 

مواجه شده است.
شافعی با بیان اینکه طرح مجلس ۱۸۰ درجه با برنامه ریزی 
حمایتی صادرات در دولت متفاوت است، توضیح داد: این 
ناهماهنگی از سویی وجهه خوبی در عرصه تصمیم گیری 
کلان ندارد و از سوی دیگر اگر اجرایی شود نباید تردید کرد 
که به صادرات لطمه ای بزرگ وارد می شود و ما باید خود را 

آماده کاهش جدی آمارهای صادراتی کنیم.
وی با تاکید بر اینکه بررسی لوایح دولت در مجلس گره 
گشایی بیشتری در بر خواهد داشت، گفت: ما معتقدیم 
لوایح دولتی با توجه به اینکه بر رویشان کار کارشناسی 
انجام شده و در دل آن نظر بخش خصوصی نیز گرفته شده 

است، می تواند جنبه مثبت بسیار بیشتری از طرح هایی 
داشته باشد که نمایندگان به شکل مستقل دنبال می کنند، 
ما در کمیسیون های تخصصی با نمایندگان مجلس رابطه 
خوبی داریم و وزارت صمت دولت جدید نیز نظرات بخش 
خصوصی را شنیده و امیدواریم با استقرار کامل دولت، 

اجرای این خواسته ها نیز دنبال شود.
گفتنی است، اخیرا طرحی در مجلس پیگیری شده که بر 
مبنای آن عدم بازگشت ارز حاصل از صادرات به کشور ظرف 
سه ماه، جرم انگاری خواهد شد و با صادرکنندگان برخورد 
می شود، همچنین روز یکشنبه، کنفدراسیون صادرات ایران 
نیز در نامه ای به رئیس مجلس، از قالیباف خواسته بود مانع 

از نهایی شدن این طرح شود.

»معاون طرح و برنامه وزارت صنعت، معدن و تجارت« مطرح کرد:

برای احداث ۱۰هزار مگاوات نیروگاه، ۷میلیارد دلار سرمایه گذاری می شود

»رئیس اتاق بازرگانی ایران« هشدار داد:

خطر کاهش جدی صادرات ایران!
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استان ها
واکسیناسیون شاید باعث حذف کرونا نشود اما اثرات مخرب آن را کاهش می دهد!

نماینده سازمان جهانی بهداشت توضیح داد: واکسن، ویروس کرونا را نمیکُشد بلکه بدن را مقاوم میکند و اثرات 
مخرب در سلامت مردم، ایجاد نخواهد شد. واکسن میتواند ایمنی جمعی در مقابل ویروس را به جامعه بدهد، هر 
قدر پوشش واکسیناسیون بیشتر شود، ویروس کرونا ضعیف تر میشود البته واکسیناسیون در مقابل کرونا شاید 

باعث حذف و ریشه کنی این بیماری نشود اما از اثرات مخرب آن، میکاهد.

اصفهان

کردستان

احمد وحیدی، روز گذشته در مراسم تودیع و معارفه استاندار 
اصفهان که در سالن نگین نقش جهان سپاهانشهر برگزار 
دریاهای  از  و  بین حوضه ای  انتقال آب  به  اشاره  با  شد، 
عمان، خلیج فارس و خزر افزود: در اجرای این طرح ها و 
رفع مشکلات آب باید الگوی آمایش سرزمین مورد توجه 
الگو، تجلی جغرافیایی  این  زیرا  باشد  و مبنای عمل ما 
سیاست های بالادستی نظام است که رییس جمهوری نیز 

به کرات به آن اشاره کرده است.
وی خاطرنشان کرد: اصفهان با مشکلاتی مانند آب مواجه 
مانند  و شهرها  استان ها  در سایر  این موضوع  اما  است 
بندرعباس، سیستان و بلوچستان و خوزستان نیز وجود دارد.
وی با اشاره به اینکه در وهله نخست باید به لطف و عنایت 
الهی متوسل شویم و از خدا بخواهیم تا باران و نعمتش را 
بر ما عطا کند، اظهار داشت: در زمینه آب چند مساله مهم در 

کشور داریم که جزو برنامه های عمومی دولت است.
وحیدی با بیان اینکه ما در منطقه خشک قرار داریم و با 
کمبود آب مواجهیم و باید با آن سازگاری پیدا کنیم، تصریح 
کرد: ابتدا باید در سطح ملی الگوی مصرف را اصلاح کنیم و 

به قطره قطره آب اهمیت دهیم.
وزیر کشور با اشاره به اهمیت الگوی بهره روی آب در بخش 
های مختلف مانند صنعت و کشاورزی اضافه کرد: نرخ 
بهره وری ما در مصرف آب و انرژی پایین است که این در 
شان کشور اسلامی نیست به همین دلیل باید ۲ موضوع 
اثربخشی و بهره روی را بطور جدی در دستور کار قرار دهیم.

وی با بیان اینکه گاز مصرفی کشورمان پنج برابر ژاپن و 
معادل مصرف کل اتحادیه اروپاست، تاکید کرد: لازم است 

اندیشمندان و دانشگاهیان ما روی افزایش بهره وری در 
بخش های آب و کشاورزی کار کنند.

وحیدی با اشاره به اینکه اصفهان مرکز علم و دانش است 
و نخستین پارک علمی و فناوری در آن شکل گرفته است، 
افزود: اصفهان بهترین و مُستحق ترین نقطه برای پرداختن 

به این موضوع است.

وزیر کشور با بیان اینکه بر اساس اسناد بالادستی ۵۰ درصد 
از تولید ناخالص کشور باید از محل اقتصاد دانش بنیان 
باشد، خاطرنشان کرد: یکی از مفاهیم اساسی در اقتصاد 
دانش بنیان افزایش نرخ بهره روی است که دانشگاه های 

کشور باید در این زمینه بیشتر کار کنند.

هزار   ۲۳ از  بیش  به  اشاره  با  همچنین  کشور  وزیر 
در  آن  بودن  اتکا  نقطه  و  اصفهان  استان  در  شهید 
اظهار  انقلاب اسلامی و حرکت های ملی و عمومی، 
داشت: در این چنین فضای معنوی و ارزشی، مسائل 
بسیار راحت به پیش می رود و طبق آیه ای از قرآن، 
است،  مسیر  این  در  حرکت  شرط  برادری  و  دوستی 
سرمایه اجتماعی، اعتماد، تعاون اجتماعی، انسجام و 
همبستگی مفاهیمی است که در این آیه و تاکید بر 
توجه شود  آن  به  اگر  و  دارد  برادری وجود  و  دوستی 

مشکلات اجتماعی نیز حل خواهد شد.
وحیدی با تاکید بر اینکه استاندار خدمتگزار مردم است 
که باید با همه وجود برای رفع مشکلات آنها اقدام کند، 
خاطرنشان کرد: اصفهان، استان بزرگی با ظرفیت های بسیار و 
رُتبه های برتر در بخش های مختلف مانند صنایع، کشاورزی، 
صنایع دستی، گردشگری و آثار تاریخی است اما زمانی این 
موارد ارزش دارد که زیر پوشش ظرفیت های معنوی مانند 

عالمان و شهیدان باشد.
وی با بیان اینکه این استان باید نقطه کلیدی در کشور 
باشد، اضافه کرد: لازم است استاندار اصفهان که ذهن قوی 
و  علما، مسوولان  با همه  در هماهنگی  دارد  اقتصاد  در 

نمایندگان مجلس، نقش خود را بخوبی ایفا کند.
وزیر کشور در بخشی از سخنان خود گفت: اگرچه دولت 
و مردم ما تحت فشار تحریم ها هستند اما خود را در دنیا 
بعنوان ملتی سرافراز و مُقتدر نشان داده اند، وی همچنین 
از زحمات عباس رضایی استاندار سابق اصفهان تشکر و 

قدردانی کرد.

عضو هیئت رئیسه کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
این  اعضای  هم اندیشی  نشست  از  جزئیاتی  به  اسلامی 
کمیسیون با رئیس دستگاه قضا پرداخت، علیرضا زندیان 
به تشریح جزئیاتی از نشست هم اندیشی اعضای کمیسیون 
اقتصادی مجلس با رئیس قوه قضائیه پرداخت و اظهار 
داشت: در جلسه دیروز که در یک فضای کاملا صمیمانه 
برگزار شد، درباره مشکلات و راهکار های حل مهم ترین مسائل 

قضایی مرتبط با حوزه اقتصادی بحث و تبادل نظر شد.
وی با بیان  اینکه رئیس دستگاه قضا بر افزایش شفافیت در 

قوانین و تحقق عدالت اجتماعی در کشور تاکید داشت، افزود: 
در این جلسه بر تداوم تشکیل این نوع جلسات در راستای 
هم افزایی، تبادل نظر و همکاری دو قوه برای رفع مشکلات 

مردم به ویژه مسائل اقتصادی و تولیدی تأکید شد.
عضو هیئت رئیسه کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اسلامی با یادآوری اینکه امسال توسط مقام معظم رهبری 
با عنوان سال تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها نامگذاری 
شده است، تصریح کرد: مجلس و دستگاه قضایی برای 
تحقق شعار سال عزم خود را جزم کرده و در این راستا از 

هیچ تلاشی دریغ نخواهیم کرد، پیشنهاد می شود در محاکم 
قضایی و ادارات تعزیراتی استان ها و شهرستان ها واحد 
یا کارگروهی تشکیل تا به رفع موانع تولید و حمایت از 

تولیدکنندگان واقعی بپردازند.
زندیان با اشاره به پایین بودن حقوق و مزایای قضات و 
پرسنل دادگستری، بر حمایت خود و اعضای کمیسیون 
حقوق  همسان سازی  تسری  طرح  اجرای  از  اقتصادی 
باید  داشت:  بیان  و  کرد  تأکید  قضا  دستگاه  تلاشگران 

دغدغه های زحمت کشان این حوزه رفع شود.

»وزیر کشور« مطرح کرد: 

طرح انتقال آب از خلیج فارس باید با شدت دنبال شود

جزئیات نشست اعضای کمیسیون اقتصادی مجلس با رئیس قوه قضائیه؛

تأکید اژه ای بر شفافیت در قوانین  و تحقق عدالت اجتماعی

آذربایجان شرقی

»مدیر عامل شرکت پتروشیمی تبریز«
 خبر داد:

صادرات پتروشیمی تبریز
 24 درصد افزایش یافت

مدیر عامل شرکت پتروشیمی تبریز گفت: این شرکت در 
۶ ماهه اول سال جاری بالغ بر ۱۵۸ هزار تن انواع پلیمر 
تولید و صادرات داشته است که افزایش ۲۴ درصدی نسبت 

به دوره مشابه سال ۹۹ را در زمینه صادرات شاهد بودیم.
سیاوش درفشی اظهار کرد: با افزایش ظرفیت تجهیزات و 
انجام طرح های توسعه ای شاهد افزایش میزان تولید و 
صادرات محصولات پلیمری در ۶ ماهه اول سال جاری 

بوده ایم.
وی خاطرنشان کرد: پروشیمی تبریز در ادامه مسیر توسعه، 
احداث واحدهای اتیل بنزن و پلی استایرن را در دستور کار 
قرار داده است و طرحهای توسعه ای جدید در این واحد 
در حالی کلید خورده است که شاهد مراحل تکمیلی اجرای 
طرح پلی پروپیلن با پیشرفت بیش از ۷۰ درصدی و آغاز 
عملیات ساختمان طرح پلی اتیلن سنگین ۳۱۰ هزارتنی در 

این شرکت هستیم.
درفشی اعلام کرد: شرکت پتروشیمی تبریز با افزایش تولید 
محصولات متنوع و افزایش صادرات به رکورد جدیدی در 
کسب سود ۵۰۰ درصدی در ۶ ماهه نخست سال ۱۴۰۰ به 

نسبت سال قبل دست یافت.
در  پلیمری  محصولات  تنوع  افزایش  اینکه  بیان  با  وی 
کنار توسعه کمی و کیفی محصولات از جمله راهبردهای 
توسعه بازار در افق منتهی به سال ۱۴۰۲ شرکت می باشد، 
تدوین دانش فنی و تولید صنعتی محصول پلی اتیلن 
برای کاربری درب بطری با نام تجاری HD۵۰۳۰SA و ارتقاء 
کیفیت آن از طریق افزایش پارامتر مقاومت در برابر تنش 
های محیطی را یکی از نوآوری های این شرکت عنوان کرد.

درفشی همچنین از تدوین دانش و تولید صنعتی محصول 
پلی استایرن معمولی با کاربری در صنایع اکستروژن فومی 
 GPPS۱۴۶۰ برای تهیه ظروف نگهداری غذا با نام تجاری
خبرداد و گفت: تولید این محصول در مقایسه با محصول 
GPPS۱۱۶۰ ارائه شده توسط صاحب دانش فنی از مزایایی 
نتیجه  در  و  زمان  واحد  در  تولید  نرخ  افزایش  همچون 
محصولات  زمره  در  و  است  برخوردار  بیشتر  سوددهی 

پتروشیمی تبریز به شمار می رود.  
وی با اشاره به اینکه پروژه تولید پلی پروپیلن به ظرفیت 
۳۰ هزار تن در سال به منظور استفاده از ظرفیت پروپیلن 
مجتمع و تکمیل زنجیره ارزش در حال اجراست، گفت: 
فعالیتهای اجرایی طرح از اردیبهشت ۹۹ آغاز شده است و 
پیش بینی می شود که این واحد در نیمه دوم سال ۱۴۰۰ 

به بهره برداری برسد.  
اجرای طرح مجتمع پتروشیمی تبریز در قانون بودجه سال 
۱۳۶۶ کل کشور تصویب و کلیات طرح در بهمن ماه ۱۳۶۷ 
به تائید هیئت مدیره شرکت ملی صنایع پتروشیمی رسیده 
و فعالیت های طراحی و مهندسی در نمیه دوم سال ۱۳۶۸ 

و عملیات نصب در سال ۱۳۷۱ آغاز شده است.
شرکت پتروشیمی تبریز در زمینی به مساحت ۳۹۱ هکتار و 
ارتفاع ۱۳۶۲ متر از سطح دریا در جنوب غربی شهر تبریز و 

در جوار غربی پالایشگاه تبریز واقع است.

البرز

فرمانده انتظامی شهرستان فردیس گفت: با تلاش ماموران 
پلیس امنیت عمومی شهرستان فردیس، دو اوباشی که با 
سلاح سرد اقدام به ایجاد رعب و وحشت در  یک درمانگاه در 
منطقه مشکین دشت کرده بودند شناسایی و دستگیر شدند.
سرهنگ کامران ملکی در خصوص جزئیات این خبر گفت: 
در پی انتشار فیلمی در فضای مجازی مبنی بر حمله دو 
اوباش به وسیله سلاح سرد به یک درمانگاه در منطقه 
به صورت  به موضوع  فردیس، رسیدگی  مشکین دشت 
ویژه در دستور کار پلیس امنیت عمومی شهرستان فردیس 
قرار گرفت. وی افزود: بررسی های اولیه حاکی از آن بود که 
دو شخص ناشناس با صورت های پوشیده و با سلاح سرد 
به درمانگاهی در مشکین دشت حمله کرده و در حضور 
بیماران اقدام به ایجاد رعب و وحشت و تخریب درب شیشه 
سکوریت آن محل کرده بودند که فیلم مربوط به این حادثه 

در فضای مجازی منتشر و منجر به ایجاد حس ناامنی در 
بین کاربران فضای مجازی شده بود.

ادامه  در  اظهار کرد:  انتظامی شهرستان فردیس  فرمانده 
در پاسخ به مطالبات مردمی مبنی بر برخورد با این افراد، 

در  پلیسی-اطلاعاتی  گسترده  اقدامات  انجام  با  ماموران 
نهایت موفق به شناسایی مخفیگاه متهمان در منطقه 
در  قضایی  مقامات  هماهنگی  با  و  شده  کرج  مهرشهر 
عملیاتی غافلگیرانه هر دو اوباش را دستگیر و به پلیس 

امنیت عمومی منتقل کردند.
این مقام انتظامی با بیان اینکه انگیزه متهمان از انجام این 
اقدمات مجرمانه خصومت شخصی با صاحب درمانگاه بوده، 
تصریح کرد: متهمان که چاره ای جز اعتراف در پیش روی 
خود نمی دیدند پس از تکمیل پرونده برای انجام مراحل 

قانونی به مراجع قضایی معرفی شدند.
سرهنگ ملکی در پایان خاطرنشان کرد: مخلان امنیت 
بدانند که هیچ راهی برای فرار از چنگال قانون و عدالت 
وجود ندارد و اگر اقدامی خلاف امنیت شهروندان از آنها سر 

بزند دیر یا زود توسط پلیس دستگیر خواهند شد.

»فرمانده انتظامی شهرستان فردیس« خبر داد:

عاملان تخریب درمانگاه مشکین دشت دستگیر شدند
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فرهنگی
 پارچه ای که میتواند ویروس کرونا را غیرفعال کند!

گروهی از پژوهشگران دانشگاه نورث وسترن)Northwestern University( آمریکا، یک پارچه تطبیق پذیر ابداع کرده اند که میتواند 
تهدیدهای بیولوژیکی مانند ویروس کرونا و تهدیدهای شیمیایی مانند مواد مورد استفاده در جنگ های شیمیایی را غیرفعال کند، 
این پارچه، قابلیت استفاده دوباره را نیز دارد. با قرار دادن پارچه در معرض یک سفیدکننده ساده، میتوان آن را به حالت ابتدایی 

خود بازگرداند. این پارچه میتواند در ماسک ها و سایر پوشاک محافظ مورد استفاده قرار بگیرد.

خبر

»پیله و پروانه« به هلند می رود
فیلم سینمایی »پیله و پروانه« به نویسندگی و کارگردانی محمد 
صالحی نژاد در سی و پنجمین دوره جشنواره فیلم های کودک 
آمستردام »سینه کید« )CINEKID( هلند حضور دارد و در بخش 

مسابقه به نمایش در خواهد آمد.
فیلم سینمایی پیله و پروانه به نویسندگی و کارگردانی محمد 
صالحی نژاد در سی و پنجمین دوره جشنواره فیلم های کودک 
آمستردام حضور دارد و در بخش مسابقه به نمایش در خواهد 
آمد، این جشنواره که یکی از معتبرترین جشنواره های دنیا در 
حوزه کودک است از ۱۳ تا ۲۹ اکتبر )۲۱ مهر تا ۷ آبان( برگزار 
می شود. فیلم پیله و پروانه پیش از این پروانه زرین بهترین 
فیلم سی و سومین جشنواره بین المللی فیلم کودک اصفهان 
و همچنین تندیس زرین بهترین فیلم پنجاهمین جشنواره بین 
المللی فیلم رشد را از آن خود کرده بود. این فیلم در شانزدهمین 
جشنواره فیلم کودک بوسان کره جنوبی نیز حضور داشته است.

در خلاصه فیلم آمده است: پروانه دختر ۷ ساله ایست که به دلیل 
معلولیت از مدرسه دور بوده و یاور نوجوان ۹ ساله تصمیم میگیرد 
که به او بیاموزد. صالح ملک تبار، فاطمه ملک تبار، رادمهر علی 
نسب، عسگری رئیسی، منوچهر خداپرست، محمد امین عرب نیا، 

محرم گرگانی و مهری آل آقا در این فیلم ایفای نقش کرده اند.
دیگر عوامل فیلم عبارتند از مدیر فیلمبرداری: عباس قاسم نژاد، 
تدوین: موحد شادرو، موسیقی: نیما عظیمی نژاد، مدیر صدابرداری: 
غلامرضا رمضانپور، مدیر تولید: رحیم براری، منشی صحنه: سمانه 
دالوند_ ساناز پارسا، مدیر چهره پردازی: مائده محمدیان، طراحی 
صحنه: محمد حسن علیجانزاده،طراحی لباس: فاطیما علیجانی، 
مشاور کارگردان و بازیگردان: علی محمدی حاجی، برنامه ریزان: 
روح الله ظریف_ میثم نجفی، مشاور فیلمنامه: هاشم مرادی، 
طراحی و ترکیب صدا : امیرحسین صادقی، اصلاح رنگ و جلوه 
های ویژه بصری: حسن نجفی، اپراتور طراحی تیتراژ: محمد 
ابراهیم هادی، عکس: فراز تقی نیا_ ماندانا رحیمیان و تهیه 

کنندگان: محمد صالحی نژاد مهدی اکبری.

سینما و تئاتر

رئیس سازمان سینمایی، گفت: شورای  عالی سینما با 
تلاش ها و پیگیری های وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی احیا 
می شود، خزاعی با اعلام خبر »احیای شورای  عالی سینما«، 
اسماعیلی  مهدی  محمد  دکتر  پیگیری های  با  گفت: 
اولین جلسه شورای  عالی سینما با حضور ریاست محترم 
جمهوری  آذر سال جاری برگزار می شود. شورای  عالی سینما 
پس از وقفه ای هشت ساله با تلاش ها و پیگیری های وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی به زودی در عالی ترین سطح برگزار 

خواهد شد.
وی بیان کرد: اعضای شورای عالی سینما  پس از بررسی 
و ارزیابی های گسترده انتخاب شدند و به زودی معرفی 

خواهند شد. شورا، همزمان با اولین نشست آن با حضور 
رئیس جمهور  آغاز به کار می کند.

اهداف  مهمترین  از  هایی  بخش  به  اشاره  با  خزاعی 
شورای عالی سینما خاطر نشان کرد: اعمال سیاست های 
برای اجرا توسط تمام  ایران  متمرکز در حوزه سینمای 
دستگاه های اجرایی و مراجع ذی ربط در چهارچوب الگوی 
اسلامی ـ ایرانی پیشرفت و آرمان های بلند انقلاب اسلامی، 
پیشرفت همه جانبه کمی و کیفی توانمندی های ملی در 
عرصه سینما، پیشرفت متوازن زیرساخت های سینمای 

ایران از جمله این اهداف است.
وی افزود: همچنین تقویت مؤلفه های سینمای ملی و 
انقلابی به عنوان یکی از عناصر هویت اسلامی ـ ایرانی، 
رونق اقتصاد سینما و توانمندسازی بخش های غیردولتی 
فعال در حوزه سینما، حمایت و هدایت سینما در جهت 
تحقق اهداف کلان فرهنگی انقلاب اسلامی و منویات 
رهبری، ارتقای حضور اثرگذار و مشارکت سینمای ایران 
در عرصه بین المللی، گسترش، تنظیم و ساماندهی بازار 
فیلم در راستای توسعه اقتصاد سینما و پاسخ گویی به 
ارتقای  و  کمی  افزایش  مخاطبان،  مطالبات  و  نیازها 
کیفی تولیدات سینما با توجه به مضامین، موضوعات و 
سوژه های ارزشمند، تقویت و ساماندهی آموزش و پژوهش 

سینمایی متناسب با رویکردها و جهت گیری های پیشرفت  
و تعالی سینما و شنـاسایی و پرورش استعـدادهای جدید 
و تربیـت نیروهـای متخـصص و متـعهد به ارزش های 
اسلامی ـ انقلابی در کشور از دیگر اهداف شورای عالی 

سینما است.
خزاعی با بیان اینکه با توجه به دغدغه جدی رئیس جمهور 
محترم و وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی این شورا بعد از 
هشت سال تعطیلی احیا می شود افزود: احیای شورای 
عالی سینما  پس از سال ها تعطیلی در دولت سیزدهم و 
حمایت شخص رئیس جمهور به عنوان عالی ترین مقام 
اجرایی کشور از فعالیت این شورا،  نشان دهنده  اهمیت و 
جایگاه راهبردی سینما و مرجعیت فرهنگی آن در جامعه 

است. 
رئیس سازمان سینمایی ضمن اظهار امیدواری برای تحول 
و بازسازی انقلابی سینمای ایران با این اقدام در گام دوم 
انقلاب اسلامی افزود: به شخصه از آیت الله رئیسی رئیس 
جمهور محترم و دکتر اسماعیلی وزیر محترم فرهنگ و 
ارشاد اسلامی به خاطر توجه و اهتمام ویژه به نیازهای 
سینمای کشور تشکر می کنم و باور دارم برکات و نتایج 
فعالیت این شورا باعث رونق، پویایی و بالندگی بیش تر 

سینمای کشور خواهد شد.

»زنگ تفریح« به کارگردانی نوید نیکخواه  آزاد برنده جایزه 
بهترین فیلم کوتاه هجدهمین دوره جشنواره بین المللی 
فیلم کوتاه »پروجنی« در آمریکا شد، هجدهمین دوره 
جشنواره فیلم  کوتاه پروجنی در رویدادی یک روزه برگزار 
شد و فیلم کوتاه زنگ تفریح ساخته نوید نیکخواه آزاد به 
نمایندگی از ایران برنده جایزه بهترین فیلم کوتاه این دوره 

از جشنواره شد.
جشنواره فیلم کوتاه پروجنی به همت دانشکده هنرهای 
) Virginia Tech( هر سال در  نمایشی ویرجینیا تک  
ایالت ویرجینیا  مهرماه )اکتبر( در شهر بلکس بورگ در 

)آمریکا( برگزار می شود.
از  حمایت  برای  سکویی  ایجاد  هدف  با  جشنواره  این 
فیلمسازان مستقل و دانشجویان در جنوب ویرجینیا برگزار 
می شود و فیلمسازانی که آثار قابل تأملی ارائه می دهند، 
آثار  نمایش  به  طول مدت جشنواره  در  و  می دهد  بها 
کوتاه در سبک های متنوع و ژانرهای متفاوت می پردازد، 
هرچند این رویداد نگاهی ویژه به جامعه ی محلی در ایالت 
ویرجینیا دارد، از نمایش آثار داخلی و بین المللی با آغوش 

باز استقبال می کند.
فیلم کوتاه زنگ تفریح به نویسندگی، تهیه کنندگی و 

کارگردانی نوید نیکخواه آزاد تولید شده و محصول »شمید 
فیلم« است، فیلم کوتاه زنگ تفریح برگرفته از یک ماجرای 
واقعی است و قصه  یک دختر دبیرستانی را روایت می کند 
که می خواهد در طول زنگ تفریح و با کمکِ سه دوست 
خود مخفیانه از مدرسه خارج شود و برای تماشای مسابقه  
به  آسیا  قهرمانان  لیگ  مسابقات  چارچوب  در  فوتبال 

ورزشگاه آزادی برود. 
موژان کردی در نقش سحر، ریحانه نبی یان در نقش طهورا، 
نیلوفر شکوهی نیا در نقش آیدا و غزل خلیلی در نقش سارا 

بازیگران این فیلم کوتاه هستند.

»رئیس سازمان سینمایی« مطرح کرد:

شورای  عالی سینما احیا می شود

»زنگ تفریح« بهترین فیلم کوتاه جشنواره »پروجنی« شد

شهرداری مشکین دشت در نظر دارد بر اساس مجوزهای شورای اسلامی شهر مشکین دشت به شماره های 435 مورخ 1400/5/12 و 403، 399، 401، 402 مورخ 1400/5/10 نسبت به برگزاری 
مناقصه های ذیل از طریق سامانه الکترونیکی دولت اقدام نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(به آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 

گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه  محقق سازند. از تاریخ چاپ اول اسناد آماده ارائه از طریق سامانه الکترونیکی می باشد.

- مهلت دریافت اسناد مناقصه از سایت: از ساعت 8 صبح روز 
یکشنبه 1400/7/11 لغایت سه شنبه 1400/7/20 

چهارشنبه 1400/7/21   روز  از  پیشنهاد:  ارائه  زمان  مهلت   -
لغایت ساعت 14:00 روز دوشنبه 1400/8/3 

- زمان بازگشایی پیشنهادها : ساعت 14:30 روز دوشنبه 1400/8/3 
- هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه خواهد بود.

- شهرداری در رد یا قبول پیشنهادها مختار می باشد.
- مبلغ سپرده شرکت در مناقصه به صورت ضمانت نامه بانکی 
که به مدت 90 روز حداقل دارای اعتبار و قابل تمدید باشد و 
یا واریز نقدی به شماره حساب 0107195292009 نزد بانک ملی 

ایران شعبه مشکین دشت.
- برندگان نفر اول تا سوم هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند 

سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد.
- به پیشنهادهای مخدوش، ناخوانا، مبهم ترتیب اثر داده نخواهد شد. 
- بارگذاری تصویر ضمانت نامه شرکت در مزایده در سامانه 

تدارکات الزامی می باشد.
- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج است.
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات 

بیشتر در خصوص اسناد مناقصه شهرداری مشکین دشت، 
تلفن:  امور قراردادها 026-36215159

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استان ها، در سایت سامانه 
www.setadiran.ir بخش » ثبت نام/ پرفایل تامین کننده/ 

مناقصه گر« موجود است.  شناسه آگهی: 1202002 
حسین بغدادی - شهردار مشکین دشت

آگهی تجدید مناقصه عمومی شهرداری مشکین دشت از طریق سامانه الکترونیکی دولت )نوبت دوم(
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سه شنبه 20 مهر 1400-  شماره 857

ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ابوالفضل صلبی«
 - پیشکسوت سابق بسکتبال - را گرامی می دارد

توپ تور

در دورانی که والیبال اصفهان در کما بود؛

»کاشان« برای والیبال استان اصفهان آبروداری کرد!

بارها پیرامون معنویت در ورزش مطالبی را عنوان کردیم 
فقط  ما  ورزش  اصلی  سرمایه های  که  شدیم  یادآور  و 
معنوی  سرمایه های  بلکه  نیستند،  مادی  سرمایه های 
فزونی  را  ورزش  در  ارزش  که  است  انسانی  نیروهای  و 
مهم ترین  از  انسانی  نیروی  حقیقت  در  و  می بخشند 

سرمایه های جامعه ورزش محسوب می شوند. 

مهم در ورزش ادب و معرفت است و اینکه مسئولان با 
پیشکسوتان چگونه رفتاری دارند و با سرمایه های گران بهای 
ورزش چه می کنند و برای فرهنگ سازی در ورزش از چه 
مربیان،  متخصصان،  قهرمانان،  می برند،  بهره  نیروهایی 
سرمایه های  همان  ما  ورزش  پیشکسوتان  و  کارشناسان 
از  اصلی به حساب می آیند که باید قدرشان را بدانیم و 
وجوشان درجای جای ورزش بهره ببریم، اما اگر نتوانیم از 
اندوخته های تجربی این بزرگواران استفاده بهینه به عمل 

آوریم به یقین هیچ عایدی نصیبمان نخواهد شد. 

یاد دارم  به  از والیبال کاشان است که  امروز ما  صحبت 
در دهه ۶۰ با تیمی به نام عبداله خانی به عنوان نماینده 
استان اصفهان در مسابقات قهرمانی کشور)ارومیه( شرکت 
کرده بود و  نوجوان ۱۶ ساله ای بنام میر مصطفی شجاعی 
با بازی های چشم نواز خود نظر کارشناسان را به خود جلب 
کرد و نگارنده با تیتر »نوجوانی که بوی بزرگی می دهد« 
از وی در مجله دنیای ورزش یاد کرد و اشاره نمود، که در 
آینده ای نزدیک از این نوجوان بلند قامت بیشتر خواهیم 

نوشت که همین گونه هم شد.
میرمصطفی شجاعی بازیکن ارزنده تیم های ملی جوانان، 
در  تهران  عقاب  باشگاه های  عضو  بزرگسالان،  و  امید 
سال های ۶۸ و ۶۹، عضویت در تیم پرسپولیس تهران در 
سال۷۰، عضو و کاپیتان تیم ذوب آهن اصفهان از سال ۷۱ 

تا ۷۷ ، کاپیتان تیم هسای اصفهان طی دو فصل ۷۸ و 
۷۹، بازی در تیم شهرداری بوشهر در سال ۸۰ و تیم باریج 
اسانس کاشان از سال ۸۱ تا ۹۰، عضو تیم ملی بزرگسالان 
سال ۱۳۷۳،  هیروشیما-ژاپن  آسیایی  بازی های  در  ایران 
شرکت در مسابقات باشگاه های آسیا به همراه تیم های 
بنیاد شهید و بانک ملی تهران در سال های ۷۱ و۷۲ در ژاپن، 
سرمربی تیم باریج اسانس کاشان به مدت ۱۰سال )از سال 
۸۰ تا ۹۰( در مسابقات لیگ های مختلف از جمله صعود 
به لیگ دسته اول و قهرمانی در سال ۸۸ و صعود به لیگ 
برتر  که به عنوان تیم پدیده لیگ برتر سال ۸۹ شناخته شد.

تیم ملی  کمک مربی  شجاعی  افتخارات  مهم ترین  از 
بزرگسالان ایران در زمان سرمربیگری آقای خولیو ولاسکو 
درسال ۹۰ و شرکت در مسابقات زیرگروه لیگ جهانی)چین( 
و اردوی ایتالیا در معیت ولاسکو است، مضاف براینکه وی 
سرمربی تیم ملی بزرگسالان بانوان ایران در سال ۹۶ و شرکت 
جهان  انتخابی  و  )فیلیپین(  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در 
تایلند، سرمربی تیم شهروند اراک در لیگ برتر ایران سال ۹۸ 

را هم به عنوان دیگر افتخارات در کارنامه دارد. 
این جوان شایسته کاشانی و مربی تحصیل کرده و با دانش، 
دارای کارت مربیگری کاتاگوری ۳ )بالاترین مدرک مربیگری 
والیبال در جهان( پس از اخذ لیسانس و پیوستن به جرگه 
مربیان و گذراندن دوره های مختلف مربیگری کاتاکوری 
از آنجایی که دلباخته و عاشق زادگاهش بود، ترجیح داد 
در خدمت جوانان شهرستان کاشان باشد که ابتدا با تیم 
منتخب کاشان قهرمان شهرستان های استان اصفهان شد 
و سپس با کمک زنده یاد مهندس حسین حجازی پدر 
اسانس ایران و مدیرعامل شرکت داروسازی باریج اسانس 
که رئیس هیاُت والیبال این شهر نیز بود و برای رشد و 
شکوفایی والیبال کاشان از هیچ کوششی فروگذار نبود و 
نمود و سرمایه  ارائه  راستا  این  در  را  ارزشمندی  خدمات 
گذاری کرد و شجاعی را به عنوان سرمربی تیم باریج اسانس 
برگزید تا با کمک محمد فدوی با جوانان بومی تیم باریج 

اساس را در مسابقات زیر گروه رهبری کند.
میر مصطفی شجاعی با استفاده از تجربه های سال های 
بازیگری و مدیریت خوب خود، تیم باریج اسانس را هم 
در زیر گروه و هم در دسته یک باشگاه های ایران درسال 
را  بازیکنانی که در این مهم وی  ۸۸ به قهرمانی رساند، 
همراهی کردند عبارت بودند از امیر غفور، مسعود غلامی، 

عباس فتحی، فرزاد ملابهرامی، مهدی صادق زارع، حسن 
شورایی، سیدجواد میرآفتاب، امید عبدلی، محمد مدبرنیا، 
علی اصغر فلاح زاده، کاظم عباسیان، ابوذر رحمانی پور، 
کاشان  والیبال  احیای  راستای  در  که  معصومی  سروش 

همت گماردند تا باریج به لیگ برتر پیوست.  
حمایت بی دریغ مرحوم مهندس حجازی از والیبال کاشان و 
همت والای شجاعی و دستیارانش محمد فدوی و احسان 
فاطمی نژاد و جوانان برومند این شهر تاریخی درسال ۸۹  
تیم باریج اسانس شکل گرفت و با بازیکنان خوش تکنیک 
و پر انگیزه ای همچون علیرضا بهبودی)کاپیتان(، امیرغفور، 
مصطفی وند،  سعید  دانشفر،  ادریس  غلامی،  مسعود 
مهدی صادق زارع، عباس فتحی، حامد تاری وردی، جواد 
میرآفتاب، مجید حسنی، بهنام حمامی، فرزاد ملابهرامی، 
کریم اکرامی فر و بهنام صدیقیان و با حد اقل هزینه، عنوان 
تیم پدیده لیگ برتر را به خود اختصاص داد و با وجود 
تیم های قدرتمند و حرفه ای لیگ برتر جزو چهار تیم برتر 

کشور قرار گرفت. 
اما پس از درگذشت مهندس حجازی و روی کار آمدن تقی 
حجازی برادر مرحوم مهندس حسین حجازی با توصیه و 
سفارش داورزنی رئیس فدراسیون مصطفی کارخانه که چند 
بازیکن ملی پوش و پسرش قاسم کارخانه را هم به جمع 
هزینه های  با صرف  بود  کرده  اضافه  اسانس  باریج  یاران 
میلیاردی نتوانست به عنوان چهار تیم برتر به مرحله نیمه  
نهایی صعود کند تا ماجرای تیم گیتی پسند توسط کارخانه 
در کاشان نیز تکرار شود! مسئولان باشگاه باریج اساس بعد 
از این ناکامی، لقای تیمداری در لیگ برتر را به بقایش 

بخشیدند!
آمدن خانم حسیبی همسر مرحوم مهندس  کار  روی  با 
حجازی، آکادمی والیبال تاُسیس شد و در دو بخش دختران 
و پسران به کار سازندگی پرداخت که در این کار به توفیقات 
قابل ملاحظه ای دست پیدا کرد و خروجی های خوبی داشت 

که به تیم های ملی پیوستند.
میر مصطفی شجاعی که آشنا به زبان انگلیسی است و 
با والیبال روز دنیا کاملًآ آشنایی دارد و قوانین و مقررات 
فدراسیون جهانی را رصد می کند، مربیگری در تیم های ملی 
بانوان و مردان ایران را نیز بر عهده داشت که این آزمون را 

هم با موفقيت پشت سر گذاشت.
شجاعی بازیکن پیشین تیم ملی و مربی بین المللی که در 
تجزیه و تحلیل تیم های مطرح جهان و ایران یدطولایی دارد 

و به عنوان کارشناس والیبال مطرح است در آخرین مقاله 
خود به حرمت، خویشتن داری و سعه صدر را کجا باید دید؟ 

اشاره کرده است که باهم مطالعه می کنیم.

حرمت، خویشتنداری، سعه صدر را کجا باید دید!؟

»زمانی نه چندان دور رشته های والیبال و بسکتبال به لحاظ 
فرهنگی به ورزش  دانشگاهی معروف بودند، لیکن امروزه 
و به خصوص در کشور ماشاید تحت تاُثیر مادیات با آن 
خصیصه فاصله گرفته و تاحدودی این مشخصه دچار افت 

گردیده است.

به جان هم افتادن خانواده بزرگ والیبال چیزی جز شکست 
و پسرفت این رشته ورزشی را در پی نخواهد داشت، همه 
از رئیس فدراسیون و ارکان مختلف باید در اظهارنظرهایمان 
انصاف و حرمت و آداب گفت وگو را رعایت نموده و با عدم 
به کارگیری الفاظ ناخوشایند، محترمانه یکدیگر را نقد و یا 
تاُیید نمائيم، اگر انتقادی بر فدراسیون، مربیان، بازیکنان 
و دیگران هست می توان به گونه ای مطرح نمود که اولا؛ 
حاوی پیام واضح نقد آن هم کارشناسانه و منصفانه بوده و 
ثانیا؛ شخص یا سازمان انتقاد شونده مورد بی حرمتی واقع 

نگردیده و نهایتاً فضا برای حرج و مرج مهیا نگردد.

تیم های ملی، مربیان و بازیکنان، عطایی ها، محمودی ها، 
نادی ها و دیگران همه در یک مجموعه اند و سرمایه های 
گران بهای این ورزش، همه جان و جوانی خود را در این 
مسیر حراج نموده یکی کمتر و دیگری بیشتر و نباید هیچ 
منتی در راه و این عشق را بر دیگران تحمیل نمائيم، هرکس 
به اندازه خود در پیشبرد و پیشرفت این رشته نقش داشته 

و حضورش لازم وضروری بوده است.
آستانه تحمل مان راکنترل نموده تا با کوچکترین انتقادی 
چه به جا و چه نابجا پریشان خاطر نشویم، در این میان 
از بزرگترها و باتجربه ها انتظار بیشتری می رود که باحوصله 
و سعه صدر فضا را به گونه ای مدیریت نمایند که ورزش 

والیبال دچار آسیب نگردد.
چشم نوجوانان به عملکرد بزرگترها و اسطوره هایشان است و 
همه ما در قبال عملکرد آنان در آینده مسئولیم، ما مربیان، 
باید آینه شفافی برای آنان باشیم، این جایگاه برای شما خوبان 
ارزان به دست نیامده، قدر آن را بدانید و دوستی ها و لحظات 

قشنگ باهم بودن را به سادگی فراموش نکنید.«

صحبت امروز ما از والیبال کاشان است که به یاد دارم در دهه ۶۰ با تیمی به نام عبداله خانی به عنوان نماینده استان اصفهان در 
مسابقات قهرمانی کشور)ارومیه( شرکت کرده بود و  نوجوان ۱۶ ساله ای بنام میر مصطفی شجاعی با بازی های چشم نواز خود نظر کارشناسان 

را به خود جلب کرد و نگارنده با تیتر »نوجوانی که بوی بزرگی می دهد« از وی در مجله دنیای ورزش یاد کرد و اشاره نمود، که در آینده ای نزدیک از 
این نوجوان بلند قامت بیشتر خواهیم نوشت که همین گونه هم شد.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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ورزشی
اظهار نظر عجیب آقای وزیر!

حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان طی صحبت هایی، با رد اظهارنظر سرپرست دبیرکلی 
فدراسبون فوتبال مطرح کرد: ما آمادگی کامل برای حضور تماشاگران و حتی بانوان در 

بازی مقابل کره جنوبی را داشتیم ولی دلیل عدم انجام این کار را باید از AFC بپرسید!

گزارش

»علیرضا رضایی« در گفت و گویی اختصاصی با روزنامه »دنیای هوادار« مطرح کرد: 

با سازندگی در کشتی نتایج نروژ در پاریس هم تکرار خواهد شد
سردیس 5 قهرمان افتخارآفرین کشور و آرشیو دیجیتال کمیته ملی المپیک رونمایی شد

با حضور وزیر ورزش و رئیس کمیته ملی المپیک؛ از سردیس 
5 قهرمان افتخارآفرین کشور و آرشیو دیجیتال کمیته ملی 
المپیک رونمایی شد، مراسم رونمایی از سردیس های 5 تن 
از قهرمانان افتخار آفرین ورزش ایران زمین و آرشیو دیجیتال 
کمیته ملی المپیک روز دوشنبه 19 مهرماه در سالن استاد 

فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار شد.
قهرمان سال های  رضایی«  »علیرضا  مراسم  این  در حاشیه 
نچندان دور کشتی کشور، گفت و گویی اختصاصی با خبرنگار 

روزنامه »دنیای هوادار« داشت.
رضایی در ابتدا در خصوص عملکرد و نتایج تیم های ملی 
کشتی آزاد و فرنگی خاطرنشان کرد: به طور کلی، نتایج کشتی 
ما در رقابت های جهانی نروژ بسیار عالی بود، این عملکرد 
است،  کشتی  خانواده  اخیر  چندسال  تلاش های  ماحصل 

امیدوارم این روند رو به رشد در آینده نیز ادامه داشته باشد.
وی در مورد اینکه، برای تکرار نتایج رقابت های جهانی نروژ 
در المپیک پاریس چه باید کرد، گفت: باید روند سازندگی در 
کشتی ادامه دار باشد، همچنین با همدلی بیشتر و تعامل بهتر 
با تیم های ملی در رده پایه ظرفیت های کشتی کشور را بهبود 
ببخشیم تا موفقیت های این روزها در المپیک پاریس نیز تکرار 

شود.
فعلی  در خصوص جایگاه  پایان صحبت هایش  در  رضایی 
کشتی کشور در جهان خاطرنشان کرد: ما رقبای قدرتمند و 
سرسختی در کشتی در سطج جهان داریم، رقیب هایی چون 
روس ها، ترک ها و آمریکایی ها حریف های سنتی ما هستند 
که در هر آوردگاهی رقابت تنگاتنگی با کشتی ایران دارند، برای 

رقابت با این قدرت ها، باید در کشتی کارِ پایه ای انجام داد.
همچنین گفتنی است، این مراسم با حضور دکتر حمید 
سجادی وزیر ورزش و جوانان، دکتر سیدرضا صالحی امیری 
رئیس کمیته، کیکاوس سعیدی دبیرکل کمیته ملی المپیک، 
دکتر مهدی علی نژاد و ژاله فرامرزیان معاونین وزیر ورزش، 

نقویان،  پیروز حناچی شهردار سابق تهران، حجت الاسلام 
انقلاب  عالی  شوارای  عضو  خسروپناهی  الاسلام  حجت 
اسلامی، حجت الاسلام افضلی، دکتر سید محسن میر رئیس 
موزه ملی ورزش، المپیک و پارالمپیک و جمعی از اعضای 
هیات اجرایی، مشاوران، برخی روسای فدراسیون ها و جمعی 
از قهرمانان، پیشکسوتان ورزش ایران زمین و اصحاب رسانه 
برگزار و از آرشیو دیجیتال کمیته ملی المپیک و سردیس 
مسعود  حیدری،  علیرضا  رضایی،  علیرضا  توکلی،  حسین 
مصطفی جوکار و زهرا جوانمرد سیستانی با حضور اصحاب 

رسانه و خانواده های این عزیزان رونمایی شد.
در ابتدای این مراسم دکتر صالحی امیری رئیس کمیته ملی 

المپیک گفت: اگر امروز در این سرزمین هویت داریم بخاطر 
نرفته اند،  یاد  از  هنوز  که  است  بزرگی  پیشکسوتان  وجود 
ایران زمین دارای تبار متعلق به قرن های گذشته  ورزش 

است.
وی افزود: ما با این مراسم و رونمایی از سردیس قهرمانان 
گذشته به مردم پیام می دهیم  که اگر امروز هویت دارید، 
به خاطر ریشه هایی است که از آن ها درختان تنومندی سبز 
شده است، ورزش ما جدای از سکو و سکه برای مردم و کشور 

هویت آفرین است.
صالحی امیری ادامه داد: ورزش ایران ابتر نیست و ما هرماه 
را به نمایش  این درخت تنومند  از  می خواهیم گوشه ای 

بگذاریم ، ورزش ایران منهای سکو و سکه هویت آفرین است 
، ورزش سکو و سکه نیست ، بلکه حرکت از سکوی قهرمانی 

به سکوی پهلوانی است.
وی گفت: کشتی گیران در نروژ دل مردم را شاد کردند و امروز 
قهرمانان کشتی و وزنه برداری و سایر رشته ها پهلوانان ما 
هستند، در کنار آن ها پارالمپیکی ها را داریم که نباید آن ها 
را فراموش کرد. ما همزمان یک پیام را منتقل می کنیم که 

ورزش ایران دارای توان و تاریخ است.
دکتر صالحی امیری در ادامه با اشاره به آرشیو دیجیتال کمیته 
ملی المپیک گفت: تا امروز بیش از ۳۸۰۰ فیلم، عکس و 
اسناد بارگذاری شده است و بانک اطلاعات ورزشی را راه اندازی 

کردیم که بزرگترین بانک اطلاعات ورزش است و همه مردم 
به آن دسترسی دارند.

این  امیدوارم  کرد:  یادآوری  المپیک  ملی  کمیته  رئیس 
تلاش ها باعث شود که ورزش ایران همواره در جهان بدرخشد 

و پرچم ایران عزیز را به اهتزاز در آورد.
صالحی امیری افزود: مراسم امروز تقدیری از تمام عزیرانی بود 
که در این جمع حضور دارند و این قهرمانان را معرفی می کنند، 
ما می خواهیم اسطوره سازی کنیم تا قهرمانان جدید را به 

مردم معرفی کنیم.
رئیس کمیته ملی المپیک ادامه داد: فراموش نکنید موزه 
ملی ورزش و بانک اطلاعات ورزش و این قهرمانان متعلق 

به ملت ایران است و ما می خواهیم پیام بدهیم شما 
و فرهنگ  اخلاق مدار  و  بدرخشید  میتوانید مثل تختی 
محور باشید، اگر سکو و سکه جسم ورزش است فرهنگ و 
اخلاق روح آن خواهد بود و باید جنبه های روحانی ورزش 

را تقویت کنیم.
در ادامه مراسم، دکترحمید سجادی وزیر ورزش و جوانان 
در  هربار  می گویم  تعارف  بدون  و  اغراق  بدون  کرد:  اظهار 
این گونه مناسبت ها حضور می یابم با یک خلاقیت و نوآوری 
از دکترصالحی امیری غافلگیر می شوم و به عنوان یک ملی 
پوش سابق از این همه اهتمام و تعصبی که کمیته ملی به 

ورزشکاران دارد به خود می بالم.
وی ادامه داد: هیچ تحلیلی بهتر از این نیست که کمیته ملی 
المپیک کشور را مانند یک معدن ببینم و باید با ورز دادن 

اندیشه ها به ابعاد کمیته واقف شویم. 
دکتر سجادی ادامه داد: همیت و وحدت ملی و همدلی در 
شبکه مدیریت ورزش کشور پیام خوبی برای بیرون از کشور 
دارد. بیرون از کشور این موفقیت ها را دوست ندارند و دوست 
دارند مانع ایجاد کنند. ما باید نشان دهیم انقلابی و پر شور 

هستیم.
وی افزود: با همدلی بین کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش  
امیدوارم تعاملات را بیشتر کرده و  با IOC ارتباط بگیریم و 

همین طور که گفتم به بیرون هم پیام بفرستیم.
وی ادامه داد: از موفقیت کشتی لذت بردیم و غرور ملی 
را احساس کردیم، منتظریم فوتبال هم صعود کند. به رخ 
کشیدن خوبی ها بسیار مهم است؛ یکی از ابعاد کار فرهنگی 
در ورزش به رخ کشیدن اصالت ها است. برای مثال فوتبال 
یک فرهنگ، وزنه برداری، باستانی و... یک فرهنگ دارد، خوب 

است که این فرهنگ را نشان دهیم.
در ادامه وزیر ورزش و جوانان ضمن افتتاح رسمی آرشیو 
دیجیتال کمیته ملی المپیک از سردیس حسین توکلی، 
علیرضا رضایی، علیرضا حیدری، مسعود مصطفی جوکار و زهرا 

جوانمرد سیستانی رونمایی بعمل آورد.
در این مراسم حسین توکلی، زهرا جوانمرد و علیرضا رضایی 
شخصا حضور پیدا کردند. مسعود مصطفی جوکار و علیرضا 
حیدری اما در این مراسم حضور نداشتند، همچنین رضا 
سلطانی قهرمان پاورلیفتینگ و پرورش اندام به نمایندگی از 
حیدری در این مراسم حضور یافت و فرزندان جوکار هم جوایز 

او را دریافت کردند.

سارا گلزاری

  خبرنگار
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محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

سوژه

2 نقره و یک برنز یکتا جمالی در وزنه برداری 
قهرمانی نوجوانان جهان؛

تاریخ سازی
 »یکتای وزنه برداری ایران«!

قهرمانی  دختران  برداری  وزنه  کیلوگرم   ۸۱ دسته  رقابت 
نوجوانان جهان در عربستان برگزار شد و نماینده ایران موفق 
به کسب ۲ مدال نقره و یک برنز شد، یکتا جمالی وزنه بردار 
با رکورد ۹۰ یک ضرب،۱۱۵ دوضرب  و  ایران   ملی پوش 
مجموع ۲۰۵ کیلوگرم یک مدال برنز و دو مدال نقره گرفت 

و نایب قهرمان نوجوانان جهان شد.

عملکرد نماینده ایران به شرح زیر است:

حرکت یک ضرب

جمالی در حرکت اول ۸۶ کیلوگرم را مهار کرد. او سپس 
در حرکت دوم ۹۰ کیلوگرم را بالای سر برد. دختر وزنه بردار 
ایران در حرکت سوم، وزنه ۹۳ کیلوگرم را در حالی انداخت 
که با مهار این وزنه تاریخ سازی می کرد و برای اولین بار در 

تاریخ وزنه برداری زنان ایران، مدال طلا می گرفت.

حرکت دوضرب

جمالی در اولین حرکت دوضرب ۱۰۷ کیلوگرم را مهار کرد. 
در حرکت دوم ۱۱۵ کیلوگرم را بالای سر برد. نماینده ایران 
در سومین حرکت خود پشت وزنه ۱۱۹ کیلوگرم قرار گرفت 
و در حالی که می توانست مدال طلای مجموع را بگیرد، 
وزنه را انداخت، جمالی در دوضرب و مجموع نقره گرفت 
و برای نخستین بار وزنه برداری زنان ایران به مقام نایب 

قهرمانی مجموع رسید.

مدال آوران دسته ۸۱ کیلوگرم دختران:

رکورد ۹۱ یک ضرب، ۱۱۷  با  گرجستان  از  گادلیا  ناتیا   -۱
دوضرب  ومجموع ۲۰۸ کیلوگرم)۲ مدال طلای دوضرب و 

مجموع  و مدال نقره یک ضرب(
۲- یکتا جمالی از ایران با رکورد ۹۰ یک ضرب، ۱۱۵ دوضرب 
و مجموع ۲۰۵ کیلوگرم )۲ مدال نقره دوضرب و مجموع و 

مدال برنز یک ضرب(
۳- داریا مشچریکووا از روسیه با رکورد ۸۷ یک ضرب، ۱۱۴ 

دوضرب و مجموع ۲۰۱ کیلوگرم)برنز  دوضرب و مجموع(
با رکورد ۹۲ یک ضرب، ۱۰۸  از مکزیک  لیزارا هرناندز   -۴

دوضرب و مجموع ۲۰۰ کیلوگرم )مدال طلای یک ضرب(

مستطیل سبز

از مرحله نهایی انتخابی جام جهانی قطر، از ساعت ۱۷ روز 
سه شنبه تیم ملی فوتبال ایران در استادیوم خالی از تماشاگر 
دیدار  این  بود،  خواهد  کره جنوبی  میزبان  تهران  آزادی 
چهارمین جدال هر ۲ تیم در مرحله مقدماتی جام جهانی 

است و از حساسیت قابل توجهی نیز برخوردار است. 
به طور کلی این دو تیم تا به حال ۳۱ بار با هم بازی 
کرده اند که حاصل این بازی ها ۱۳ برد برای ایران، ۹ برد برای 

کره جنوبی و ۹ مساوی بوده است. همچنین در مجموع این 
بازی ها ۶۶ گل به ثمر رسیده که سهم هر کدام از تیم ها 
۳۳ گل بوده است، تیم ملی ایران در مهر ماه 6 بار با کره 
جنوبی بازی کرده که حاصل آن 3 برد، 2 باخت و 1 مساوی 
بوده است. ملی پوشان ایران امیدوار هستند رو سه شنبه به 

چهارمین برد خود در ماه مهر مقابل کره جنوبی برسند.
دیدارِ پیشِ رو با کره ای ها نیز از حساسیت بالایی برخوردار 
است، بازی ایران و کره جنوبی رقابت بین تیم های اول 
و دوم جدول A مسابقات مقدماتی جام جهانی محسوب 
می شود. ایران با ۳ برد و امتیاز قاطعانه صدرنشین گروه 
است و کره جنوبی با ۷ امتیاز رده دوم جدول را به خود 
زیادی  حد  تا  می تواند  دیدار  این  است.  داده  اختصاص 
تکلیف تیم های صعود کننده به جام جهانی را مشخص 
کند و ایران با برد در این مسابقه گام بلندی را برای رزو کردن 

بلیت دوحه برمی دارد.
ترکیب تیم ملی در دیدار با کره جنوبی می تواند تا حدودی 
قابل حدس باشد، در درون دروازه بدون شک انتخاب اول 
دراگان اسکوچیچ علیرضا بیرانوند است، در خط دفاع زوج 
شجاع خلیل زاده و محمدحسین کنعانی زادگان بعید است 
دست خوش تغییرات قرار گیرد، همچنین انتخاب سرمربی 
تیم ملی برای سمت راست خط دفاعی نیز مشخص است، 
صادق محرمی گزینه اول دراگان برای پست دفاع راست 
خواهد بود، اما معادلات ترکیب را قطعا پست دفاع چپ 
رقم خواهد زد، امید نورافکن، وحید امیری، میلاد محمدی و 
احسان حاج صفی، چهار ملی پوشی هستند که توانایی بازی 
در این پست را دارند، نورافکن در دیدارهای اخیر عملکرد 
مطلوبی از خود به نمایش گذاشته، وحید امیری هم در 
اتکایی است، گرچه تجربه بالای  دفاع چپ گزینه قابل 
احسان حاج صفی می تواند کمک کننده باشد، اما در نهایت، 

نورافکن و حاج صفی محتمل ترین گزینه های اسکوچیچ در 
سمت چپ خط دفاعی خواهند بود.

اما در خط هافبک شرایط چندان پیچیده نیست، احمد 
نوراللهی و سعید عزت اللهی دو هافبک وسط تیم ملی در 
مقابل با کره خواهند بود و شگفتانه ای در کار نیست، اما 
وینگرهای تیم ملی، علیرضا جهانبخش قطعا از بازیکنان 
دیگر  در سمت  و  کره ای هاست  با  در جدال  تیم  اصلی 
وحید امیری گزینه محتمل تری نسبت به علی قلی زاده 

خواهد بود.
در خط حمله نیز زوج درخشان و رویایی این روزهای فوتبال 
ایران متشکل از سردار آزمون و مهدی طارمی در دیدار با 
کره جنوبی هم از سوی کادرفنی مورد استفاده قرار خواهند 
گرفت، البته این احتمال وجود دارد که تیم ملی با تک 
مهاجم بازی کند و طارمی یا در پست وینگر و یا در پشت 

مهاجم به کار گرفته شود.
کاوه رضایی، کریم انصاریفرد، سامان قدوس، مهدی قایدی و 
مهدی ترابی نیز می توانند در فاز هجومی در نیمه دوم مورد 
استفاده قرار گیرند، گرچه در پست های دیگر هم بازیکنانی 
نظیر میلاد سرلک، یاسین سلمانی، میلاد محمدی و صالح 

حردانی در اختیار کادرفنی قرار دارند.

ترکیب )4-2-3-1(
دروازه بان: علیرضا بیرانوند

دفاع: صادق محرمی، شجاع خلیل زاده، حسین کنعانی 
زادگان و امید نورافکن )وحید امیری یا احسان حاج صفی(

هافبک: سعید عزت الهی و احمد نورالهی
وینگر ها و مهره پشت مهاجم: وحید امیری)علی قلی زاده(، 

مهدی طارمی و علیرضا جهانبخش
مهاجم: سردار آزمون

اما خبر نچندان خوب هم برای ما انتخاب داور عمانی 
است، کمیته داوران کنفدراسیون فوتبال آسیا تیم داوری 
از عمان را برای این بازی انتخاب کرده است. احمد ابوبکر 
سعید الکاف ملقب به احمد الکاف داور 38 ساله و جنجالی 
عمانی قضاوت این بازی را برعهده دارد. أبوبکر العمر و راشد 
الغیثی دو هموطن الکاف او را در قضاوت این بازی حساس 
همراهی می کنند ضمن اینکه عُمر الیعقوبی داور چهارم 

این بازی است که او نیز اهل کشور عمان است.
نکته عجیب اینکه این داور عمانی در اکثر بازی هایی 
که برای تیم های ایرانی سوت زده، نتیجه آن بازی ها با 
شکست تیم های ایرانی همراه بوده است. شکست استقلال 
خوزستان برابر لخویا، باخت های تراکتور به الاهلی و الاتحاد 
از جمله  پاختاکور  به  استقلال  گذشته  و شکست سال 
دیدارهایی بودند که احمد الکاف عمانی در آن ها قاضی 
میدان بود. او همچنین بازی برگشت پرسپولیس و کاشیما 
در استادیوم آزادی را که با تساوی بدون گل به پایان رسید 
و قهرمانی آسیا از دست شاگردان برانکو پرید را داوری کرد، 
احمد الکاف در سال های اخیر قضاوت های بسیار ضعیفی 
نبود  به  باتوجه  و  داشته  آسیا  در  ایران  نمایندگان  برای 
سیستم کمک داور ویدئویی، یقینا یکی از نگرانی های ما 

قضاوت این دیدار خواهد بود.
در نهایت باید دید دیدار حساس تیم ملی ایران با کره جنوبی 
چه سرنوشتی خواهد داشت، آیا شاگردان دراگان اسکوچیچ 
یازدهمین پیروزی متوالی را جشن می گیرند و گام بلندی 
به سوی جام جهانی قطر بر خواهند داشت، یا کره ای ها در 

تهران طلسم شکنی خواهند کرد!

ایران-کره جنوبی، حساس تر از همیشه؛

کَره خوری در ورزشگاه خالی!

توپ وتور

بیست ویکمین دوره مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های 
مردان آسیا به میزبانی تایلند در حال برگزاری است و تیم 
والیبال فولاد سیرجان در سومین رقابت خود به مصاف 
العربی قطر رفت و توانست به پیروزی ۳ بر یک دست یابد، 
این رقابت حساس در چهار ست و به ترتیب با نتایج ۲۵ بر 
۲۳، ۲۲ بر ۲۵، ۲۵ بر ۱۶ و ۲۵ بر ۱۸ به سود شاگردان رضایی 

به پایان رسید.
نماینده والیبال ایران در این رقابت با ترکیب اولیه بهبودی، 
تشکری، جلوه، خانی، قلی زاده، کاظمی و حیدری مقابل 
نماینده قطر صف آرایی کرد و به پیروزی دست یافت. فولاد 
سیرجان با این برد در گروهش ۹ امتیازی شد و صعود خود را 

به مرحله نیمه نهایی و چهار تیم برتر قطعی کرد.

تیم فولاد سیرجان که در دیدارهای اول و دوم خود در مرحله 
گروهی این رقابت ها تیم ریبیسکو نماینده فیلیپین را سه بر 
صفر و نماینده ازبکستان را سه بر یک شکست داده است، 
روز سه شنبه در آخرین رقابت خود در این مرحله به مصاف 

داموند فود تایلند می رود.
در پایان مرحله گروهی مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های 
مردان آسیا تیم های اول و دوم دو گروه )چهار تیم( به مرحله 
نیمه نهایی صعود می کنند تا برای مقام های اول تا چهارم با 
هم رقابت کنند، هم چنین تیم های سوم و چهارم دو گروه 
مقدماتی پس از پایان این مرحله برای جایگاه های پنجم تا 
هشتم به مصاف یکدیگر خواهند رفت و تیم های پنجم دو 

گروه نیز تک مسابقه کسب رتبه نهم را برگزار خواهند کرد.

مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های مردان آسیا؛

سومین پیروزی فولاد سیرجان و صعود به جمع چهار تیم برتر والیبال آسیا


